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Abstract (en)
The invention relates to a fitting plate (1) for fitting a hinge arm (8) to a body part, having bores for fastening screws (3, 6) and devices (9) for fixing
the hinge arm to this. To provide a fitting plate (1) which, whilst being of simple design and having the possibility of simple actuation, allows an
adjustment of the height of a hinge arm (8), the fitting plate (1) is mounted in its rear region pivotably relative to the body part about a material or
ideal axis, is guided by guide means so as to be pivotable to a limited extent about the pivot axis and is held in adjustable pivoting positions by
holding means. <IMAGE>

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Befestigungsplatte (1) zur Befestigung eines Scharnierarms (8) an einem Korpusteil mit Bohrungen für
Befestigungsschrauben (3,6) und Einrichtungen (9) zum Befestigen des Scharnierarms auf dieser. Um eine Befestigungsplatte (1) zu schaffen,
die bei einfacher Ausgestaltung und einfacher Betätigungsmöglichkeit eine Höhenverstellung eines Scharnierarms (8) ermöglicht, wird die
Befestigungsplatte (1) in ihrem hinteren Bereich relativ zu dem Korpusteil um eine materielle oder ideelle Achse schwenkbar gelagert und durch
Führungsmittel um die Schwenkachse begrenzt schwenkbar geführt und durch Haltemittel in einstellbaren Schwenklagen gehalten. <IMAGE>
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